
Tekst van de inspraak tijdens de vergadering Commissie RWK over het 
punt Omgevingsverordening NH 2020 van 21 september 2020 door de 
Amsterdamse Golf Club.
=========================================================

Dank Voorzitter dat ik de gelegenheid krijg om in te spreken.
Mijn naam is Tom Smole, ben voorzitter van de Amsterdamse Golf Club
en  spreek in namens een vereniging opgericht inmiddels 87 jaar jong,  
met 1050 leden en 45 bedrijven die lid of sponsor zijn. 

Met aanzienlijk succes bekommeren wij ons de laatste jaren om het 
aantrekken van jeugdleden en het goed begeleiden daarvan, waardoor 
we een goede mix van ‘jong en oud’ hebben verkregen.
Het terrein van de Golf Club is bijna 60 ha groot, is in ons eigendom en is 
gelegen in de gemeente Amsterdam. Het heeft een sport bestemming in 
het vigerende plan Afrikahaven.

Allereerst: Het spijt ons en wij vragen er uw begrip voor dat we op de 
valreep komen met ons verzoek.

Wat wij van u vragen is zekerheid voor het voortbestaan van onze Club 
voor de langere termijn. 
Zekerheid voor een vereniging van leden die zelf grote investeringen 
heeft gedaan en nog steeds doet voor het verder verduurzamen van 
terrein, gebouwen en machinepark. 
Zekerheid in het belang van de recreatie van veel inwoners van uw 
provincie en in het belang van (internationale) bedrijven, zoals wij altijd 
horen van zowel van het Havenbedrijf als Amsterdam zelf. 
Zekerheid in deze tijd waar het gezamenlijk 3 à 4 uur buiten kunnen 
sporten in een mooi landschap, met mensen minimaal op 1,5m afstand 
van elkaar juist een belangrijke waarde is.

Ik verwijs U naar onze brief van 14 september 2020 die wij aan uw Staten 
hebben gestuurd.



Wij willen helderheid over de vraag: Wie en Waarom heeft aangegeven 
dat ons gebied, dat tot de Rijks bufferzone behoorde niet als Bijzonder 
Provinciaal Landschap (BPL) opgenomen is. 
Dit omdat: 
• Wij in de periode rond 1990 om redenen van uitbreiding van de 

spoorwegen moesten verhuizen uit Duivendrecht en juist op onze 
huidige locatie zijn terecht gekomen als onderdeel van de groene buffer 
om het Havengebied;

• Naastgelegen gebieden wel zijn toegevoegd zijn aan BPL;
• Alle andere golfbanen in de omgeving, de Inlaagpolder en het grootste 

deel van recreatiegebied Spaarnwoude wel vallen binnen de aanduiding 
en regelgeving BPL.  

• Gedeputeerde Staten zelf aangeeft dat sportterreinen in het belang van 
het instand houden van de Bufferzone binnen BPL zijn gebracht. 

• Er voor zover wij hebben kunnen nagaan geen zienswijze van 
Amsterdam is ingediend en ook de mensen van het Havenbedrijf 
zeggen dat dit geen initiatief van hun kant is.

Wij voelen dit als ongelijke behandeling.
Wij willen niet overvallen worden met argumenten zoals: ‘het staat nu 
eenmaal in de plannen en u had het kunnen weten’, terwijl er nooit 
overleg met ons is gevoerd over dit zeer wezenlijke punt.

Wanneer het een discussie is of wordt over aanwezige biodiversiteit of 
landschappelijke waarden, dan nodig ik u graag uit om eens bij ons te 
komen kijken. Ik kan U verzekeren dat op ons terrein meer biodiversiteit 
aanwezig is dan op vele naastgelegen gebieden en golfbanen in de 
omgeving en we werken er hard aan om dit verder te verrijken.

Wat wij nu concreet aan de Staten verzoeken is om per Amendement bij 
de vaststelling van de Omgevingsverordening het gebied zoals 
kadastraal aangegeven in onze brief van de Amsterdamse Golf Club toe 
te voegen aan regeling en aanduiding BPL.


